

Title (en)
Spray device for samples

Title (de)
Sprühvorrichtung für Probenmengen

Title (fr)
Dispositif de pulvérisation du type échantillon

Publication
EP 1232798 A1 20020821 (FR)

Application
EP 02290147 A 20020121

Priority
FR 0102164 A 20010216

Abstract (en)
The atomizer (1) consists of a container with compressible walls (2) and an opening (8) in a first end (7) which is closed after filling with the product, and a second end (4) which is opened prior to first use to make an outlet (6). The container houses an insert (10) with an atomizing orifice (15) in communication with the product and facing the outlet. The atomizer (1) consists of a container with compressible walls (2) and an opening (8) in a first end (7) which is closed after filling with the product, and a second end (4) which is opened prior to first use to make an outlet (6). The container houses an insert (10) with an atomizing orifice (15) in communication with the product and facing the outlet. The insert is designed to isolate the product from the first opening (8) before it is closed, especially by thermal or ultrasound welding or adhesive.

Abstract (fr)
La présente demande concerne un dispositif (1) de pulvérisation d'un produit fluide comprenant un récipient à parois compressibles (2), dont une première extrémité (7) délimite une première ouverture (8), obturée après remplissage du produit, et dont une seconde extrémité (4) est fermée et est apte, préalablement à la première utilisation du dispositif, à être ouverte de manière à dégager une seconde ouverture (6) au travers de laquelle le produit peut être distribué, le dispositif comprenant en outre un insert (10) disposé à l'intérieur du récipient, ledit insert délimitant un orifice de pulvérisation (15) en communication avec le produit et disposé en regard de la seconde ouverture (6), l'insert (10) étant configuré de manière à isoler le produit de la première ouverture (8) préalablement à l'obturation de cette dernière. <IMAGE>

IPC 1-7
B05B 11/04; **B65B 3/02**

IPC 8 full level
A45D 34/02 (2006.01); **B05B 11/04** (2006.01); **B65B 3/02** (2006.01); **B65D 83/00** (2006.01)

CPC (source: EP US)
B05B 11/047 (2013.01 - EP US); **B05B 11/048** (2013.01 - EP US); **B65B 3/02** (2013.01 - EP US)

Citation (applicant)
• FR 2778639 A1 19991119 - VALOIS SA [FR]
• EP 0761314 A2 19970312 - PFEIFFER ERICH GMBH & CO KG [DE]
• FR 2443980 A1 19800711 - PANPACK AG [LI]
• US 3897005 A 19750729 - REINER GEORGE
• US 3412907 A 19681126 - FASO WILLIAM J
• US 2080864 A 19370518 - CAPRON HILTS HAROLD

Citation (search report)
[A] US 2080864 A 19370518 - CAPRON HILTS HAROLD

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE TR

DOCDB simple family (publication)
EP 1232798 A1 20020821; **EP 1232798 B1 20060816**; AT E336302 T1 20060915; CA 2371110 A1 20020816; CA 2371110 C 20050426; DE 60213893 D1 20060928; DE 60213893 T2 20070104; ES 2269622 T3 20070401; FR 2820993 A1 20020823; FR 2820993 B1 20031031; JP 2002347860 A 20021204; JP 3566259 B2 20040915; US 2002117519 A1 20020829; US 6755357 B2 20040629

DOCDB simple family (application)
EP 02290147 A 20020121; AT 02290147 T 20020121; CA 2371110 A 20020205; DE 60213893 T 20020121; ES 02290147 T 20020121; FR 0102164 A 20010216; JP 2002040616 A 20020218; US 7519802 A 20020215